
Jaarverslag MR schooljaar 2023-2024 
 

In dit schooljaar bestond de MR uit de volgende leden: 

Personeelsgeleding: 

- Marion van de Zande 

- Elsemarike Miezérus 

- Marijke Franchimont (notulist) 

Oudergeleding: 

- Majorie Coomans - de Windt (voorzitter). 

- Yo Henning 

- ….... (Vacature) 

Karin van Opdorp was tijdens deze vergaderingen als gesprekspartner 

aanwezig.  Na het doorlopen van de agenda, verliet Karin van Opdorp de 

vergadering en liepen de OMR en PMR de punten die op de agenda 

stonden nog na.  

We hebben het afgelopen schooljaar 3 keer vergaderd met gesprekspartner. 

Door verschillende omstandigheden is er na februari niet meer met elkaar 

vergaderd.  

De volgende onderwerpen en daaruit voortvloeiende acties zijn in de MR 

besproken en uitgevoerd: 

- Het hele jaar door wordt er aandacht besteed aan de openstaande 

vacature voor een nieuw ouderlid. Via Parro en via persoonlijk 

aanspreken. Aan het eind van het schooljaar hebben zich 2 ouders 

aangemeld voor de MR vanaf schooljaar 2024-2025. 

- We hebben het huishoudelijk reglement gedurende het jaar 

aangevuld. 

- We hebben het gehad over het aantal zij-instromers en collega's die de 

PABO doen. Nu is het haalbaar om stageplekken te beiden en de juiste 

begeleiding te geven. In de toekomst moeten we waken voor een plek 

voor deze collega's. Het is niet wenselijk om net afgestudeerden een 

stagiaire te laten begeleiden. Als opleidingsschool hebben we wel 

verplichtingen. Dit traject moet dus goed gemonitord worden. 

- Het nieuw MR reglement en medezeggenschapsstatuut moet 

opgesteld worden door het stafkantoor. Dit is gevraagd, maar dit jaar 

niet gerealiseerd. 

- MR-jaarverslag 2022/2023 wordt goedgekeurd. (instemming) 

- Het busvervoer en de verkeerssituatie na schooltijd op het plein m.b.t. 

veiligheid komt terug. Er is een klacht van een ouder over dit 



onderwerp binnengekomen. Karin heeft hier met de betreffende ouder 

over gesproken. MR blijft dit een belangrijk onderwerp vinden. 

- MR stemt in met het vakantierooster en studiedagen. (instemming) 

- De begroting Springtij 2024 wordt door Karin van Opdorp middels een 

begrotingsoplegger toegelicht. Boekimpuls, licenties, schoolreis, 

sinterklaas en schoolplein worden extra benoemd. De MR stemt in met 

de begroting. (instemming) 

- Het schoolplan 2024 wordt besproken. Dit plan is erg ambitieus. Er 

liggen veel punten in het begin van de cyclus. Rekenen en SEO zijn 

punten die dit jaar ingepland moeten worden. Karin kijkt of de punten 

in volgorde van prioriteit gezet kunnen worden. De punten in het 

schoolplan, zijn punten waarnaar gestreefd moet worden. Karin geeft 

in het volgende schoolplan met een kleurtje aan welke onderdelen 

vast staan en naar welke punten de MR kritisch moet kijken. De MR 

stemt in met het schoolplan. (instemming) 

- Als MR wilde we dit schooljaar aandacht voor signalering en omgaan 

met armoede in gezinnen. Lisanne Dees (SMW) heeft ons via een mail 

geïnformeerd over hoe we daar op het Springtij mee omgaan. Gesprek 

met ouders aangaan en als leerkracht kan je altijd smw inschakelen. Zij 

is op de hoogte van mogelijkheden op dit gebied. 

- Een deel van de MR heeft een cursus gevolgd over MR en achterban. 

- De PMR heeft de gang van zaken rondom het werkverdelingsplan 

gemonitord. 

- De schoolgids is door omstandigheden aangepast door Ellen Schulte. 

De schoolgids is niet naar de leden van de MR gestuurd. (geen officiele 

instemming). 

- Het formatieplan is niet besproken. Na 21 februari hebben er geen MR 

vergaderingen meer plaatsgevonden. 

- We nemen aan het eind van het schooljaar afscheid van de voorzitter 

Majorie. We gaan het nieuwe schooljaar starten met twee nieuwe 

ouders. Anne van Peet en Miranda Miller-Butijn. 

 

 


